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Voorzitter
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Aanwezigen Deelnemers: Gerhard Benneker (Voor de Dorpen), Janco Bethlehem (Forum 
voor Democratie), Jens Bos (Jong Maashorst), Ron Commandeur (Forum voor 
Democratie), Bern Derks (CDA), Ruud Geerders (Gewoon Uden), Arno Geurts 
van Kessel (CDA), Egbert van Hout (UdenPlusLanderd), Jeroen Janssen (Voor 
de Dorpen), Cock de Jong (PRO), Bas Keijzer (Maashorst Vooruit), Genoveef 
Lukassen (GroenLinks), Jurgen Minten (CDA), Maarten Prinssen (VVD), Ton 
Segers (SP), Werner Snoeks (SP), Harry van Tiel (UdenPlusLanderd), Dennis 
van Tiel (Jong Maashorst), Theo de Veer (Maashorst Vooruit), Ton de 
Vroomen (VVD), Roel Wittenberg (Jong Maashorst) en Quintin van Zuijlen 
(GroenLinks)
College: wethouders Van den Heuvel en Van Lankvelt
Ambtelijke organisatie: Gerben Schut 

1 Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering van de Commissie Ruimte, Economie en 
Financiën van 16 juni 2022 en heet de aanwezigen en kijkers thuis van harte 
welkom. 

De voorzitter deelt mee dat er een bericht van verhindering van dhr. De Ridder 
(Gewoon Uden) is ontvangen. 

Dr. Prinssen (VVD) deelt mee dat wat zijn fractie betreft agendapunt 8c niet 
hoeft te worden besproken.
 

2 Vaststelling agenda
De commissie concludeert dat agendapunt 8d Raadsvoorstel 
versnellingsagenda woningbouw niet als raadsvoorstel voorbereidend ter 
besluitvorming op de raadsvergadering maar als bespreekstuk 
oordeelsvormend wordt besproken.

De commissie concludeert dat agendapunt 8c niet wordt besproken.
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Met inachtneming van het bovenstaande wordt de agenda vastgesteld. 

3 Spreekrecht niet geagendeerde onderwerpen
De heer Bos spreekt in over de situatie van het ATB-pad/ Slabroek. 

4 Vaststelling conceptbesluitenlijst commissievergadering REF d.d. 19 mei 2022
De heer De Vroomen (VVD) heeft via de griffie een opmerking gemaakt over 
agendapunt 2 van de besluitenlijst. De heer De Vroomen heeft in de 
vergadering van 19 mei 2022 bij de vaststelling van de agenda een 
ordevoorstel gedaan om agendapunt 7c van de agenda af te voeren. Dit 
ordevoorstel is niet gehonoreerd. De commissie stemt in met deze toevoeging. 

De commissie stemt met bovenstaande toevoeging de besluitenlijst van de 
vorige vergadering gewijzigd vast.

5 Openstaande toezeggingen en moties
Dhr. Keijzer (Maashorst Vooruit) vraagt wanneer de stand van zaken van de 
motie over grondprijsbeleid van sociale woningbouw bekend is. Wethouder Van 
Lankvelt antwoordt dat hij verwacht dat dit in Q3 zal zijn en stelt voor de 
datum van 30 september 2022 aan het overzicht toe te voegen. De commissie 
stemt in met dit voorstel. 

De commissie stelt met inachtneming van het bovenstaande de overzichten 
met toezeggingen en moties vast.

6 Rondvraag
Dhr. Geerders (Gewoon Uden) stelt vragen over MAC Bedaf. Wethouder Van 
Lankvelt beantwoordt de vragen. De heer Geerders stelt aanvullende vragen. 
De heer Schut (beleidsmedewerker) beantwoordt deze vervolgvragen. Dhr. 
Derks (CDA) stelt een aanvullende vraag. Wethouder Van Lankvelt beantwoordt 
de vraag.   

Dhr. Van Tiel (Jong Maashorst) stelt vragen over Voortgangsmonitor RES NOB. 
Wethouder Van den Heuvel beantwoordt de vragen. Dhr. Minten (CDA) en dhr. 
Keijzer (Maashorst Vooruit) stellen aanvullende vragen. Wethouder Van den 
Heuvel beantwoordt de vragen. Dhr. Minten (CDA) krijgt graag een nadere 
uitleg over de RES en vraagt aan de commissieleden of zij hier ook behoefte 
aan hebben. Dhr. Keijzer (Maashorst Vooruit) heeft een aanvullende vraag. 
Wethouder Van den Heuvel beantwoordt de aanvullende vraag. Wethouder Van 
den Heuvel zegt toe informatie over het vervolg van het capaciteitsprobleem bij 
TenneT en Enexis met de raad te delen. De voorzitter concludeert dat via het 
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griffiebericht een uitvraag zal worden gedaan of behoefte is aan een 
informatieavond over dit onderwerp. Indien die behoefte er is zal via de 
agendacommissie een voorstel voor - mogelijk een regionale - bijeenkomst 
volgen. 

7 Beeldvorming over adviesnota's, opinienota's en andere stukken

7.a Huurverhoging van AREA (SP en UdenPlusLanderd)
Op verzoek van de fracties van de SP en UdenPlusLanderd is dit onderwerp 
geagendeerd. 

De heer Delhez, voorzitter van Gebiedsplatform Zuid-Uden, maakt gebruik van 
het inspreekrecht.

Naar aanleiding van de vraag van dhr. Van Tiel (UdenPlusLanderd) zegt 
wethouder Van Lankvelt toe dat hij de eerstvolgende keer dat hij met Area om 
de bestuurlijke tafel zit hij de zorgen van een aantal leden van de commissie 
over de huurverhoging en hetgeen daarover in de commissievergadering is 
besproken ter sprake zal brengen.  

7.b Tunnels onder N264 (GroenLinks)
Op verzoek van de fractie van GroenLinks is dit onderwerp geagendeerd.  

Naar aanleiding van vragen en opmerkingen van mw. Lukassen (GroenLinks), 
dhr. Benneker (Voor de Dorpen); dhr. De Vroomen (VVD); dhr. Derks (CDA), 
dhr. Keijzer (Maashorst Vooruit), dhr. De Jong (PRO) en dhr. Van Tiel (Jong 
Maashorst) zegt wethouder Van den Broek toe dat in september 2022 voor wat 
betreft alle tunnels onder de N264 minimaal gedurende twee weken met een 
eventuele verlenging mocht er uitval zijn lusmetingen en metingen met 
transponder worden gedaan. In oktober worden de resultaten teruggekoppeld 
aan de raad. Wethouder Van den Broek zegt toe de vragen van diverse 
commissieleden over verlichting en over toekomstige intensiteit mee te nemen.  
  

8 Oordeelsvorming over adviesnota's, opinienota's en andere stukken

8.a Addendum beleidsnotitie zonne- en windenergie Maashorst
De heren Stuifbergen en Lommerse maken namens ULECO (Uden Landerd 
Energie Coöperatie) gebruik van het inspreekrecht.

Wethouder Van den Heuvel zegt naar aanleiding van vragen van dhr. Minten 
(CDA) de raad toe schriftelijk te informeren of grote percelen gefaseerd 
uitgevoerd kunnen worden. 
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Wethouder Van den Heuvel zegt toe dat hij naar aanleiding van het verzoek van 
dhr. Segers (SP) om te komen tot een aangepast voorstel waarbij de woorden 
‘bij voorkeur’ zijn geschrapt, naar het college zal terugnemen. De wethouder 
zegt verder toe naar aanleiding van de bijdragen vanuit de commissie om het 
initiatief van ULECO voor extra budget, naar het college zal terugnemen om tot 
een passende oplossing te komen. 

De voorzitter concludeert dat dit agendapunt als bespreekstuk naar de raad 
van 23 juni 2022 gaat.

De voorzitter doet na de afronding van de beraadslaging over agendapunt 8a 
een ordevoorstel over de behandeling van agendapunt 8c, Versnellingsagenda 
woningbouw. De commissie concludeert dat het agendapunt voor vanavond 
van de agenda wordt afgevoerd. Via de agendacommissie wordt een nieuwe 
datum voor de oordeelsvormende bespreking van dit onderwerp belegd.  

8.b Raadsvoorstel Gewijzigd vaststellen bestemmingsplan "Hoge Randweg (ong.), 
Volkel"
De voorzitter concludeert dat dit agendapunt als hamerstuk naar de raad van 
23 juni 2022 kan.

8.c Raadsvoorstel Vaststellen Bestemmingsplan Zeelandsedreef 31, Schaijk
De voorzitter concludeert dat dit agendapunt als hamerstuk naar de raad van 
23 juni 2022 kan.

8.d Raadsvoorstel Versnellingsagenda woningbouw
De voorzitter concludeert dat dit agendapunt op een ander moment 
oordeelsvormend wordt besproken.  

9 Mededelingen door de gemeentelijke vertegenwoordigers in 
samenwerkingsverbanden
Er zijn geen mededelingen. 

10 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 22.50 uur. 


